

《单词百科:solidarity是什么意思?solidarity怎么发音?solidarity的解释和用法》

英语单词solidarity是什么意思?solidarity怎么读?solidarity怎么发音?简答网为您整理了solidarity的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



solidarity怎么读

solidarity的读音:[s l dær ti]

solidarity的意思

1、n.团结;

solidarity的近义词

1、accord n.协议;条约;(色彩的)协调;和解协议;

2、accordance n.一致;和谐;按照;依据;

- 3、camaraderie n.同志之爱，友情；
- 4、cohesion n.团结，凝聚力；物 内聚力；
- 5、commonality n.公共，平民；

solidarity的双语例句

- 1、The solidarity among China's various nationalities is as firm as a rock.

中国各族人民之间的团结坚如磐石.

- 2、In brotherly love there is the experience of union with all men , of human solidarity.

手足之爱包括同所有人和睦相处, 团结一致.

- 3、The suicide bomber detonated his explosives at a Shi'ite rally expressing solidarity with the Palestinian people.

自杀炸弹杀手在一个什叶派支持巴勒斯坦人的集会上引爆炸弹.

- 4、The bitter split which has developed within Solidarity is likely to harden further into separation.

团结工会内部已产生的不愉快分歧可能会进一步演变为分裂。

- 5、Fourthly, the Shanghai Expo will promote confidence and solidarity in meeting global challenges.

第四, 上海世博会将凝聚信心力量, 团结应对挑战.

- 6、What is needed is mutual encouragement, solidarity, and practical organization.

我们需要的是一个互勉、团结、实干的组织.

- 7、The perennial conflict between national egoism and international solidarity becomes and more visible.

国家利己主义和国际的团结之间的长期冲突变得越来越明显.

- 8、The great friendship and militant solidarity between the peoples of our two countries are unbreakable.

我们两国人民的伟大友谊与战斗团结是坚不可摧的。

9、 Any political entity would invoke religious solidarity to muster its strength in numbers.

政治组织更不惜利用宗教来招兵买马和团结人心。

10、 They must preserve their solidarity.

他们必须维护他们的团结。

11、 He therefore showed little interest in the gestures of active solidarity from Madrid.

因此,他对于马德里的这副积极拉拢的姿态并不怎么感兴趣。

12、 In southern Europe, solidarity is measured in the billions sent by the EU to needy governments.

南欧团结一致是用欧盟送给有需要的政府数十亿欧元来衡量的。

13、 The ideas of communist solidarity and laying low to focus on modernization are becoming obsolete.

共产主义团结以及不重视现代化的理念已经变得过时。

14、 That is an uncomfortable reminder of the way group solidarity works in America.

这对于在美国进行的种族团结而言,可不是一个令其愉快的消息。

15、 The fourth is over how to reinforce solidarity.

第四个选择是如何巩固团结。

16、 We respect knowledge and personality cry up collective power, solidarity and cooperation all the more.

我们尊重知识、尊重个性,更推崇集体力量、团结协作。

17、 Drivers honked their horns in solidarity with the peace marchers.

司机按响汽车喇叭,支持反战示威游行。

18、 to express/show solidarity with sb

表示 / 表明支持某人

以上是简答网为您整理的solidarity怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于solidarity

的用法、solidarity的释义、s

olidarity的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/solidarity>

